
Gostynin, 21 czerwca 2017r. 

 

Pan/i 

…………………………………… 

Zapraszam na XXXIII Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu 29 czerwca 2017r. 
o godz. 16.40 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,  

- wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady 
Gminy Gostynin. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: uzgodnienia projektu przebudowy sieci elektrycznej kablowej 
nN 0,4 kV w msc. Budy Lucieńskie, gm. Gostynin, zlokalizowanej na działkach nr ewid: 5 i 
83 częściowo w odległości mniejszej niż 15 m od dwóch istniejących pomników przyrody – 
dwóch drzew, należących do gatunku lipa drobnolistna (Tilla cordata) rosnących na 
działkach o nr ewid. 5 i 83. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Mazowieckiego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi Lecha Seweryniaka na działalność Wójta 
Gminy Gostynin. 

7. Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9.  Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji. 

10.  Sprawy różne i wolne wnioski. 

11.  Zakończenie obrad Sesji.  

     

    Przewodniczący Rady Gminy  

  Tomasz Bronisław Lewandowski 

 

 

Na podstawie art.25 ust.1 pkt 3 ustawy z 8 marca1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2016r., poz. 446, 1579, 1948, z 
2017r. poz. 730, poz. 935) pracodawca obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania 
udziału w pracach organów gminy. 

 



Protokół 

z obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 29 czerwca 2017 r. 

 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 10 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Z-ca Wójta – Andrzej Szyszka 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

4. Skarbnik Gminy – Partycja Rosa 

5. Prawnik – Konrad Wypych 

 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 16.40 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław 

Lewandowski. Powitał Radnych, Wójta Gminy, Z-cę Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, 

Prezesa ZK, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, przedstawicieli poszczególnych referatów, 

Prawnika, Sołtysów oraz media i wszystkich obecnych.  

  

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, tutaj Pan Wójt 

jeszcze przed rozpoczęciem sesji, poprosił, żebyśmy w pierwszej części posiedzenia udzielili głosu 

Pani Dyrektor ze szkoły w Emilianowie. Bardzo proszę.  

Dyrektor ZSPiG w Emilianowie: Szanowni państwo, przyszłam tutaj do Państwa z takim 

ogromnym podziękowaniem dla Państwa wszystkich Radnych. Posłużę się jakże wymowną 

sentencją naszego Ojca Świętego Jana Pawła II „Człowiek jest wielki ni prze to, co posiada, lecz 

przez to, kim jst, nie przez to, co ma, lecz przez to, czym dzieli się z innymi”, dlatego też w imieniu 

Rady Pedagogicznej, Rady Rodziców, wszystkich Uczniów Szkoły Podstawowej i Gimnazjum im. 

Bohaterów 1 grudnia 1939r. w Emilianowie, chciałam Państwu złożyć serdeczne podziękowania, 

wszystkim Państwu Radnym, za umożliwienie wydania naszej, jakże ważnej dla nas książki „Ocalić 

od zapomnienia Historia Szkoły w Emilianowie”. Państwa środki, którymi wzbogaciliście nasz 

budżet, abyśmy mogli dokonać wydania tego, dla nas ważnego dzieła, był dużym zastrzykiem, bo te 

10tys. zł, to jest dużo. Resztę my dołożyliśmy, ale dziękuję serdecznie. Dlatego też, na ręce Pana 

Przewodniczącego złożę podziękowanie, jak również osobiście wręczę Państwu wydaną przez nas 

książkę. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Pani Dyrektor bardzo dziękujemy, 

że mogliśmy uczestniczyć w wydaniu tak pięknej książki jeżeli to jest dla Państw szczególne 

wydarzenie.  

Ja tylko powiem, że część Radnych uczestniczyła w tej pięknej uroczystości. Ja w części też 

uczestniczyłem. Uroczystość naprawdę była przygotowana profesjonalnie. Pani Dyrektor dołożyła 

wszelkich starań, żeby można było tam dla siebie znaleźć coś naprawdę wyjątkowego, fajnego, jeśli 

chodzi o zakres artystyczny tej uroczystości. 



Dyrektor ZSPiG w Emilianowie: jeszcze raz dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: dziękujemy i do 

następnego jubileuszu. 

Dyrektor ZSPiG w Emilianowie: ja już powiedziałam, jeśli będzie człowiek pracował i miał siłę, to 

na pewno na 100-lecie coś znowu zrobimy. A jeśli nie to na emeryturę. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: tego Państwu życzymy. 

 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Stanisław Wasiński zgłosił 2 interpelacje: 

1. Ja już na komisji zgłaszałem, wycinkę zakrzaczeń na Polesiu jadąc w lewo, trzeba byłoby to 

obciąć. 

2. W Strzałkach jadąc w stronę Kozic, żeby obciąć pobocza.  

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin przedstawił Wójt Gminy Edmund Zieliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 4-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: uzgodnienia projektu przebudowy sieci elektrycznej kablowej nN 0,4 kV w msc. Budy 

Lucieńskie, gm. Gostynin, zlokalizowanej na działkach nr ewid: 5 i 83 częściowo w odległości 

mniejszej niż 15 m od dwóch istniejących pomników przyrody – dwóch drzew, należących do 

gatunku lipa drobnolistna (Tilla cordata) rosnących na działkach o nr ewid. 5 i 83. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 198/XXXIII/2017 została przyjęta 10 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 5-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 199/XXXIII/2017 została przyjęta 10 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 6-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: rozpatrzenia skargi Lecha Seweryniaka na działalność Wójta Gminy Gostynin. 

Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 200/XXXIII/2017 została przyjęta 10 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 7-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji.  

 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Budżetu i Finansów:  
wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej:  

wniosków nie wypracowała. 



 

Komisja Rewizyjna: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 8-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Odpowiedzi na interpelację Radnego Stanisława Wasińskiego udzieli Wójt Gminy Gostynin 

Edmund Zieliński:: 

Oczywiście spróbujemy wyjść naprzeciw prośby. Mamy na razie jeszcze w ramach robót 

publicznych pracowników, więc będziemy to robić. 

 

Do punktu 9-go. 

Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji.  

Protokół z obrad XXXII Sesji Rady Gminy został przyjęty 10 głosami za.   

 

Do punktu 10-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja chciałbym Państwu Radnym zasygnalizować, za rok wiadomo 

mamy wybory samorządowe, za półtora roku mamy wybory rad sołeckich. A wiemy, że nasze 

statuty sołectw są obarczone wieloma nieścisłościami i niedociągnięciami, więc zaproponowałbym  

na przyszłej sesji powołać komisję statutową, która może by się tym tematem zajęła, z 

wyprzedzeniem, żebyśmy tego nie robili gorączkowo przed samym upływem kadencji. Żebyśmy do 

upływu kadencji zdążyli te statuty dopracować i je uchwalić. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: uważam, że sprawa jest 

ważna, bo te statuty są archaiczne i potem w sytuacjach, kiedy dochodzi do wyborów sołtysów, 

pojawiają się różnego rodzaju problemy. Myślę, że kierunek jest dobry. Proszę Radnych o 

wypowiedzi. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: wiadomo, że Komisja potrzebuje też paru miesięcy, a wiadomo, że 

nie zacznie od razu od lipca, pewnie raczej od września, więc dlatego chciałbym Państwa tutaj 

uczulić, że na następnej sesji proponowałbym powołać taką Komisję Statutową. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: jasne, oczywiście, że tak. 

Tak mi się wydaje, że to jest dobry kierunek. 

Radny Marek Kołodziejski: ja chciałbym zabrać głos, mieliśmy niedawno taką wspaniałą imprezę 

w Emilianowie i tak wyszło, że jako gospodarze zostaliśmy niezauważeni. Może nie wszyscy to 

zauważyli, ale Radni Gminy Gostynin nie byli wcale przez Panią Dyrektor powitani. I mi się 

wydaje, że należałoby, tu gospodarza Gminy, Wójta, uczulić na to, że jak już taką imprezę robimy, a 

zwłaszcza jeszcze w godzinach pracy i w godzinach zajęć lekcyjnych, mi się wydaje, że jubileusze 

powinno się robić w niedzielę, zwłaszcza, że to z mszą są i ze wszystkim. I witali, witali, witali 

wszystkich, a tych, za których pieniądze było to wszystko robione, to nie zauważyli.  

Radny Zygmunt Kieplin: za mało pieniędzy było dane. 

Radny Marek Kołodziejski: może i też tak, ale ja sponsorów tam żadnych nie słyszałem. A byli od 

góry sami.., nawet i Wójt się powinien obrazić, bo jako gospodarz powinien być jako pierwszy 

przywitany, a dopiero później witać tych wspaniałych gości. Dlatego chciałbym tutaj Wójta uczulić. 

Może Przewodniczący jest trochę za delikatny, bo już kilka takich zdarzeń było, że Przewodniczący, 

ani ja i drugi Wice przewodniczący nie wiemy, o wielu rzeczach, nawet o tym prezencie, który tak 

wręczałem, też dopiero w ostatniej chwili Wójt powiedział. Ja się tam nigdzie nie pcham, 

Przewodniczący nie ma czasu, ma dwóch Wice Przewodniczących, ja tam mam ten czas taki 

nielimitowany i dlatego zastępuję, może moja osoba nie odpowiada wszystkim, ale uważam, że 

Przewodniczący powinien być na równi z Wójtem traktowany, powinien o wszystkim wiedzieć. I 



pewnie trochę się zestarzał i nie wymaga tego, ale tu pewnie pretensja i do Przewodniczącego. 

Druga sprawa, to tam już pominąć to, się sama skompromitowała, jak potem zabieraliśmy głos, i 

„zabierze głos Wójt Lewandowski Wiceprzewodniczący” i się odwróciła i „jak on się nazywa, jak 

on się nazywa”, a mikrofony przecież to słyszały. No śmiechu warte. Jak mnie zapraszała i było 

nazwisko na zaproszeniu, a potem.., ale to można przeoczyć. Ale mogła to naprawić przez 

mikrofon. Ja się meldowałem jak przyjechałem jej osobiście na samym początku, że jestem z 

ramienia Pana Przewodniczącego.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ja nawet dzwoniłem do 

Pani Skarbnik, żeby to przekazać, że niestety nie udało mi się.  

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: było przekazane, rzeczywiście, ja mogę potwierdzić, że przy 

powitaniach, Rady nie było, dopiero przy zabraniu głosu. 

Radny Marek Kołodziejski: to, tak jest trochę śmiesznie, to jest jedna spraw i nad tym trzeba 

pomyśleć i Wójt tez powinien pomyśleć. A druga sprawa, to słyszałem taką plotkę, że podobno tam, 

okrąglaki przejęliśmy, czy przejęliśmy z całym majątkiem, bo podobno rozkradają, że się tam coś 

pali, że są tam biurka, krzesła, no u nas w straży nie ma ani jednego krzesła, chętnie byśmy wzięli, 

nawet jak są tam uszkodzone. I chciałbym się dowiedzieć, jak jest z tymi okrąglakami? Taką plotkę 

słyszałem, że tam wyposażenie jest całkowite. 

Z-ca Wójta Gminy Andrzej Szyszka: rzeczywiście, był tam ostatnio pożar, spaleniu uległa 

stróżówka po lewej stronie. To się stało w poniedziałek, godzina 4:53, osobiście tam byłem. Co do 

tych biurek, tych łózek, nie wiem, czy stan techniczny ich, nadaje się do czegokolwiek. 

Radny Marek Kołodziejski: ale krzeseł nie ma, czy też są? 

Z-ca Wójta Gminy Andrzej Szyszka: to jest po prostu wszystko zdewastowane. Te zdjęcia, które 

Państwo widzicie w internecie, to są jeszcze z roku 2015, czy 2016. Ja mam dużo telefonów, 

właśnie odnośnie tam udostępnienia, na jakieś tam sesje fotograficzne, na jakieś tam teledyski. Jest 

ustalone z policją, że praktycznie nie ma zgody na jakiekolwiek wejście na ten teren. Do tego 

stopnia, że jeżeli ja jadę, czy Pan Jarek Cichoński, czy Wójt, przed wejściem dzwonimy na policję, 

informujemy, że wchodzimy i po wyjściu z terenu powiadamiamy policję, że ten teren opuszczamy. 

Zostało to spowodowane tym, że były takie ustalenia z policją, że przy takim układzie oni mają 

pewność, że nikt nie wszedł za zgodą Wójta, czy moją, na ten teren. Jest problem z tymi 

eksploratorami, którzy tam przyjeżdżają, fotografują, itd. Też tutaj fakt, jest faktem, że policja nie 

specjalnie, że tak powiem, się spręża w tym temacie z tego względu, że, z tego co wiem, to jeżeli 

jest powiadomienie, przyjeżdżają, spisują, legitymują i to jest wszystko. Nie wyciągają 

jakichkolwiek konsekwencji, z tego tytułu 

Radny Stanisław Wasiński: a może warto byłoby założyć jakiś tam monitoring? 

Z-ca Wójta Gminy Andrzej Szyszka: z monitoringiem jest problem o tyle, że tam nie ma zasilania. 

Radny Stanisław Wasiński: bo może to by trochę uchroniło to. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: i jest to też jakiś koszt dla gminy. 

Radny Marek Balcerzak: ja tylko zapytam, czy już są jakieś plany, czy ktoś się tym interesuje, bo 

nie wiem, rok niemal mija od tego jak to przejęliśmy i ponosimy na pewno z tego tytułu wydatki i 

to pewnie nie takie małe. Jeżeli to latami będzie trwało, będzie coraz bardziej to w ten sposób 

niszczone. To pytam, co dalej? 

Z-ca Wójta Gminy Andrzej Szyszka: to nie rok, jeżeli już to pół roku, bo w grudniu 2016r. 

Radny Marek Balcerzak: tak w grudniu, a  w styczniu bodajże podejmowaliśmy uchwałę, tam nie 

wiem, kiedy ostatecznie było przejęte. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: tzn. były telefony, była wizyta, były oględziny i czekamy na.., była 

deklaracja, że będzie jakiś odzew. Co prawda, jak mówię, te telefony, ta wizytacja zbiegła się z .., to 

było przed tym weekendem długim, więc, tak.. W każdym bądź razie, ta osoba, która była, była z 

nami na tym terenie, oglądała to i zadeklarowała, że się odezwie. Ja też specjalnie nie chce 

naciskać, nie chcę wywierać presji, żeby nie sugerować.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: to jest firma, która przygotowuje propozycje dla potencjalnych 

inwestorów.  

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: ta osoba, która była reprezentuje fundusz emerytalny skandynawski, 



ale my nie pytaliśmy o szczegóły, a ten Pan, który był, też specjalnie nie chciał więcej mówić na ten 

temat. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: przygotowuje po prostu ofertę. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: myślę, że taka komercja 

w takim stylu, wprost komercyjnym, czyli na zasadach indywidualnych zamówień, to rzeczywiście 

będzie problem, żeby to w całości zagospodarować. Słysząc słowo fundusz emerytalny, jeżeli 

byłoby to przeznaczone dla jakiejś grupy ludzi starszych, czy innych..       

Z-c Wójta Gminy Andrzej Szyszka:  to jest po prostu kapitał, ten fundusz, który wypłaca emerytury, 

tak jak te fundusze powiernicze, czyli na tej zasadzie. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: nie, nie, ja to rozumie, 

tylko trochę to wykorzystuje, że gdyby to było dla określonych grup ludzi typu emerytów, czy osób 

niepełnosprawnych, czy innych, to być może, jakoś by się tam to udało, bo tak myślę, że w taki 

sposób wprost komercyjny i długoterminowy, to w mojej ocenie będzie to kłopot. 

Z-ca Gminy Andrzej Szyszka: nie, tzn. my żeśmy to przedstawiali, jak my to widzimy, tak, że 

generalnie, jeżeli już to, w oparciu o ustawę o koncesjach na roboty budowlane i usługi, że całość 

finansowania, tego pomysłu, projektu jaki tam ten inwestor stworzy, wymyśli, jest po stronie jego. 

Wszelkie ryzyka związane z tym pomysłem, projektem to też on ponosi. Gmina po prostu stoi na 

stanowisku, że ma być to po prostu zagospodarowane, ma to generować miejsca pracy i siłą rzeczy 

przynosić jakiś wpływ z tytułu podatku dochodowego, czy od osób fizycznych i podatku od 

nieruchomości.  My po prostu przedstawiając, tutaj swoje stanowisko, żeśmy nie narzucali, czy to 

ma być ośrodek rekreacyjny, czy to ma być jakiś zespół hotelowy. Czekamy po prostu na 

propozycje tego inwestora prywatnego.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: a czy robili Panowie 

takie rozeznanie, co się dzieje właśnie w podobnych ośrodkach, ja nie mówię, że są takie ośrodki, 

bo tam jeszcze jeden o takiej wielkości jest, ale co się dzieje, z takimi różnymi ośrodkami 

rekreacyjnymi, które kiedyś były tam przy zakładach? Czy przy lakierach we Włocławku? Czy przy 

fajansie we Włocławku? 

Z-c Wójta Gminy Andrzej Szyszka: generalnie one są sprzedawane. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: myślę, że to jest temat warty poruszenia na komisji rozwoju, 

prawda, żebyśmy wspólnie zdecydowali w jakim kierunku chcemy iść, jeśli chodzi o ten teren i 

przygotowania oferty inwestycyjnej za równo i na targi inwestycyjne w Polsce, jak i również za 

granicą, bo w taki sposób gminy realizują, tak, takie zadania. Czyli musimy wspólnie pomysł 

podjąć, w jakim kierunku, czy w turystykę, czy być może w zupełnie jakimś innym kierunku, w  

przemysłowy np., nie wiem, to trzeba byłoby wspólnie zdecydować i dopiero przygotować taką 

ofertę inwestycyjną z mapką, z terenami, z opisem. My mamy opisane te budynki, bo mamy 

wycenę rzeczoznawcy sądowego, więc i stan techniczny również jest oceniony, więc możemy 

przygotować taką broszurę i dopiero z tym wyjść na zewnątrz. Bo tak na dobrą sprawę, na ten 

moment nie było to jeszcze nagłośnione przez gminę, w jakim kierunku i czego poszukujemy. Także 

myślę, że na komisji rozwoju moglibyśmy się tam w jakimś najbliższym terminie tym zająć i 

porozmawiać. A mówi się też o zmianie przepisów, jeśli chodzi o użytkowanie wieczyste, więc tutaj 

też być może przepisy będą zmienione na plus dla nas. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja jeszcze może, co do tej uroczystości w Emilianowie, nie sądzę, 

żeby to był zamierzony cel Pani Dyrektor, że nie powitała Radnych. Tak, ja też przyznaje, że na 

samym początku przy witaniu gości, być może Radni zostali rzeczywiście pominięci, ale tak jak 

mówię, na pewno nie było to zamierzone działanie, po prostu przeoczenie. Trzeba parę razy 

poprowadzić imprezę, to się wie, jak to jest, jak się ma trzy strony gości zaproszonych spisanych, a 

z nich dotarło np. 25% itd., to się po tych gościach, że tak powiem, przeskakuje w tych pozycjach, 

no i myślę, że tylko z tego powodu, to tak wyszło, a nie że było to jakieś zamierzone działanie Pani 

Dyrektor, bo Pan Radny Kołodziejski jej coś tam nie pasuje. Nie sądzę.  

Radny Marek Kołodziejski: nie tylko ja tam byłem, był Pan Radny Szczypawka, była Radna Sulma, 

był Pan Radny Wasiński, kilku radnych było. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Ale zapewniam, że nie było to zamierzone. Po prostu czysta trema, 



przeoczenie. A prezent, na takie uroczystości, to jest zazwyczaj, że się idzie z prezentem i był to 

nasz wspólny prezent, Rady i Wójta. To był mikrofon dobrej klasy, na wyposażenie szkoły, który 

będzie służył naszej młodzieży, uczniom i nauczycielom. 

Radny Szymon Szczypawka: zdecydowanie tak, impreza na pewno udana, były pewne potknięcia, 

tak jak na każdej imprezie, całościowo trzeba ocenić, jako dobrą imprezę. Rzeczywiście można 

kiedyś coś zasygnalizować. Natomiast myślę, że odbiór całościowo był bardzo dobry. I to jest 

najważniejsze i to powinniśmy zapamiętać. A ktoś może rzeczywiście nie został przywitany, ale to 

tak, jak Pan Wójt mówił, to była duża impreza i może rzeczywiście gdzieś to organizatorom mogło 

umknąć. Myślę, że nie czepiajmy się takich szczegółów.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jeszcze wrócę, do tego, dlaczego w środku tygodnia, dlatego, że 

była to impreza głównie skierowana do środowiska lokalnego, gminnego, w niedziele, to pewnie 

byśmy mieli nalot mieszkańców miasta. A tu chodziło głównie o tą lokalną społeczność, szkolną, tej 

szkoły. 

Radny Szymon Szczypawka: to było święto szkoły, jubileusz szkoły, więc nie oczekujmy od tego, 

żeby to była publiczna impreza. 

 

Do punktu 11-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 17.30 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski podziękował Radnym, Wójtowi 

Gminy, Z-cy Wójta, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Prezesowi ZK, Kierownikom 

Urzędu Gminy, Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XXXIII Sesji Rady 

Gminy i zamknął je. 

 

Protokółowała: 

A. Maślana 

        

 

Przewodniczący Rady Gminy 

                Tomasz Bronisław Lewandowski 

 

 

 

 


